
Protokoll fört vid årsstämma i Tallrisets Samfällighetsförening  
den 19 mars 2010 
 
Närvarande 
38 personer.  
 
 

1. Årsstämman öppnas 
Årsstämman förklarades öppnad av ordföranden Tina Lindberg. 
 
2. Prövning om stämman blivit kallad i behörig ordning. 
Stämman godkände kallelsen. 
 
3. Fastställande av förslag till dagordning 
Framlagt förslag till dagordning godkändes. 
 
4. Val av ordförande för årsstämman 
Till ordförande för stämman valdes Mats Rosborg.  

 
5. Val av sekreterare för årsstämman 
Till sekreterare för stämman valdes Sara Thuresson. 
 
6. Val av justeringsmän samt rösträknare 
Till justeringsmän och rösträknare utsågs Owe Svedelius och Oscar Sterne. 
 
7. Styrelsens berättelse inklusive resultat- och balansräkning. 
Mats Rosborg presenterar 2009 års styrelse och går igenom verksamhetsberättelsen.  
 
8. Revisorernas berättelse 
Revisor Mats Rosborg gick kort igenom revisionsberättelse för året 2009. 
Revisionsberättelse avsåg årsredovisning, räkenskaperna och styrelsens förvaltning under 
verksamhetsåret med tillstyrkan om full ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 
 
9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsstämman beslöt i enlighet med revisorernas förslag  

- att fastställa föreningens balans- och resultaträkning 
- att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2009. 

 
10. Fastställande av arvoden för styrelse och revisorer 
Stämman beslöt att ersättningen till styrelse även fortsättningsvis ska omfatta ett 
basbelopp samt ersättning på 1670kr till revisorn. 
 
11. Styrelsens budgetförslag. 
Styrelsens budgetförslag godkändes.  
Svartpoppelns värme/vattendel höjs med 2 315 kr per kvartal till 6 650kr. Tallrisets avgift 
blir oförändrad, 1 905 + 610 för sophanteringen.   
Totalbelopp per kvartal blir således 9165kr. 
 
 
 



12. Val av styrelseordförande. 
 Till styrelseordförande valdes Tina Lindberg (Omval)   
(Detta gjordes dock redan på ordinarie mötestid18/3 2010. 
 
13. Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Årsstämman beslöt i enlighet med valberedningens förslag att till ordinarie ledamöter i 
styrelsen utse: 
Anna-Karin Neuman   Omval 
Lars Johansson   Omval 
Tommy Jirtorp   Omval 
Christine Strand   Nyval 
Mari Hansson   Omval 
(Detta gjordes dock redan på ordinarie mötestid18/3 2010. 
 
14. Val av revisor samt revisorssuppleant 
Årsstämman beslöt att i enlighet med valberedningens förslag till revisor välja Mats 
Rosborg (omval) och till revisorssuppleant Lars Göran Johansson (omval).  
(Detta gjordes dock redan på ordinarie mötestid18/3 2010. 
 
15. Val av valberedning 
Årsstämman beslöt att till valberedning utse Owe Svedelius (omval) och Jesper Daneheim 
(omval). 
 
16. Inkomna motioner 
Inga inkomna motioner 
 
17. Särskilda hänvändelser till styrelsen 
Inga särskilda hänvändelser har inkommit. 
 
Mats Rosborg informerade lite om bakgrunden till den höjda avgiften för värme/vatten via 
Svartpoppeln. 
Svartpoppeln bildades 1977 och är den föreningen som står för värme och vatten till 
Tallrisets och Rödklöverns samfällighet. 
Mätare installerades för att mäta förbrukningen hos respektive samfällighet. Utifrån de 
resultat man fick beslöts det att Tallriset som påvisat en mindre förbrukning fick en rabatt 
på avgiften med 3%. Något som nu alltså bestrids från Rödklöverns samfällighet, därav 
den höjda avgiften för våra medlemmar. 
Svartpoppeln har fått som uppdrag att anlita en jurist och fortsätta att utreda vad som 
gäller. 
 
18. Övriga frågor 

a) Eberhard Pauch informerar om fiberteknik för TV/telefoni samt data. Majoriteten 
på stämman röstade för detta, och styrelsen får i uppdrag att undersöka vidare för 
att hitta de bästa alternativen. Ekonomiskt sett är det inte aktuellt för en 
uppgradering under 2010 utan tidigast 2011. 

 
 
 
 
 



b) Tallriset fyller 40 år och det ska firas! En festkommitté utsågs: 
Marie Hansson R 24 
Danijela Oketic R 72 
Zeynep Erdogdu B 7 
Christine Strand R 50 
Johanna Nilsson R 36 
Tina Lindberg R 77 
Anna-Karin Neuman R 61 
Firandet kommer att äga rum under sommaren, tid och datum meddelas senare. 
 

c)  
• Alla som bor i samfälligheten ska hjälpas åt att se till att mopeder endast 

kör på avsedd väg och inte våra parkvägar.  
• Det slängs mycket skräp på våra parkeringar, och det vi måste bli bättre på 

att plocka upp. Marie Hansson kontaktar kommunen för att försöka få fler 
papperskorgar uppsatta. 

• Bilarna ska parkeras på avsedd plats och inte framför husen. Har man 
möjlighet så ställ in bilen så våra gäster kan få plats att parkera när de 
besöker oss. 

• Städdagen 27/4. Styrelsen undersöker möjligheten till att hyra en 
blåsmaskin så att vi kan få bort allt grus från våra gräsmattor, 

 
19. Distribution av protokoll från årsstämman 
Protokollet kommer att mailas ut och till de som vill distribueras i brevlådorna. 
 Publiceras även på www.tallriset.se. 

 
20.  Lotteri 
Som ett led i att få större engagemang på årsstämman hade styrelsen även i år ett lotteri 
bland de deltagande på mötet. Stort grattis till de som vann! 
 

   
21.  Årsstämmans avslutande 
Mats Rosborg förklarade därefter mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Sara Thuresson, stämmosekreterare Mats Rosborg, stämmoordförande 
 
 
 
Justeras 
 
 
Owe Svedelius Oscar Sterne 





 


